
 

ПРОТОКОЛ № 1 

засідання робочої групи  

щодо оновлення освітньо-професійної програми «Менеджмент» 

для здобувачів вищої освіти «Бакалавр» спеціальності «Менеджмент» 

 

від 14 травня 2021 р. 

 

ПРИСУТНІ:  

Бочарова Наталія Олександрівна – гарант освітньої програми, к.е.н., доцент 

кафедри менеджменту 

Нестеренко Світлана Анатоліївна – д.е.н., професор, завідувач кафедри 

менеджменту  

Розуменко Світлана Миколаївна – к.е.н.,  доцент кафедри менеджменту  

Агєєва Ірина Вікторівна – к.е.н., доцент кафедри менеджменту  

Мартинова Натілія Олегівна– студентка 3 курсу спеціальності 

«Менеджмент». 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ 

 

1.Обговорення напрямів вдосконалення діючої освітньо-професійної 

програми «Менеджмент». 

2. Про графік засідання робочої групи на 2021-2022 начальний рік. 

 

1.СЛУХАЛИ: виступ  гаранта програми Бочарову Н.О., к.е.н., доцент 

кафедри менеджменту щодо необхідності оновлення освітньо-професійної 

програми та корегування навчального плану за спеціальністю 073 

«Менеджмент».  

 

ВИСТУПИЛИ: 
- зав. кафедрою  Нестеренко С.А. з  пропозицією щодо  деяких 

змін: зменшити обсяг кредитів з дисципліни «Статистика», 

«Підприємництво, торгівля та біржова діяльність»  з 5 до 4 кредитів, а по 

дисциплінам «Маркетинг» та «ФБСС» добавити кредити з 4 до 5 кредитів. 

Доцільність внесених пропозицій обґрунтована необхідністю підвищення 

якості знань майбутніх фахівців з менеджменту 

- к.е.н., доцент кафедри Агєєва І.В. з пропозицією проводити 

комплексну виробничу практику бакалаврів, а не з окремої дисципліни. 

 

ВИРІШИЛИ: 

 

1.1.3а результатами обговорення освітньо-професійної програми 

«Менеджмент» було прийнято рішення ухвалити після внесення пропозицій 



в проект освітньо-професійної програми рекомендувати представлену 

оновлену освітньо-професійну програму «Менеджмент» для першого 

(бакалаврського) рівня вищої освіти та скорегований навчальний план на 

засідання кафедри для затвердження та введення в дію. 

 

2.СЛУХАЛИ: пропозицію Бочарової Н.О. щодо періодичності засідань 

робочої групи та контактів з роботодавцями. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

-учасники робочої групи з обговоренням графіку проведення засідань. 

 

ВИРІШИЛИ: 

 

2.1. Наступне засідання провести на початку наступного  навчального 

року із залученням представників роботодавців.  

 

 

 

 

Гарант освітньо-професійної програми                          Н.О.Бочарова       

 

 


